
 
 
 
       AS FaVU 
       Mgr. Irena Armutidisová, predsedkyne 
 
 
    
 
       V Brne 14.6.2005 
 
Vec: prevod investicních prostredku 
    
 
Vážená paní predsedkyne, 
omlouvám se ze zasedání AS FaVU dne 15.6.2005. Mám jednání na AV Média ohledne 
nákupu investic. Prosím vás, abyste mne zastoupila a akademickému senátu predložila 
následující návrh. 

Vzhledem k tomu, že fakulta letos obdržela do fondu rozvoje investicního majetku 
(FRIM) cástku rovnající se plné výši odpisu za rok 2004, to je 1 787 000,-Kc, která stací 
pokrýt letošní požadavky ateliéru na investice, žádám AS FaVU o povolení prevést investicní 
prostredky ve výši 328 780,- Kc na prostredky neinvesticní. Uvedená cástka se rovná zustatku 
lonského FRIMu a byla ponechána na úctu FaVU jako rezerva. Neinvesticní prostredky 
budou použity na nákup pocítacu a monitoru pro pocítacovou laborator a dovybavení ateliéru 
(z ceníku, predložených pro výberové rízení VUT v Brne je zrejmé, že se do cástky 40 tis. Kc 
vejdeme). Nákup pocítacu za neinvesticní prostredky je pro nás výhodný, protože ušetríme na 
odpisech, které se v letošním roce již budou hradit z financních prostredku fakulty.  

Omlouvám se, že na posledním predprázdninovém zasedáním AS FaVU predkládám 
tento návrh, ale nákup pocítacu bude aktuální v srpnu (termín souvisí s uzavrením výberového 
rízení VUT v Brne) a projednávat výmenu investic za neinvestice na podzimním zasedání AS 
by nákup zkomplikovalo. 

 
Dekuji za pochopení a projednání mého návrhu. 
 
 
S pozdravem 
   Mgr. Jaroslava Bílá, tajemnice fakulty. 


